
Fractie Blz Programma Onderwerp Vraag Antwoord
VA 12 Programma Bestuur en ondersteuning Werving derden gelden staat: Specifiek 

2021: Voor majeure projecten wordt 
getracht met behulp van een 
gespecialiseerd bureau, derden gelden 
te werven.

kunt u deze projecten benoemen? Hoeveel geld wilt u werven mbt deze 
projecten. Wat is u doel? Wat zijn de kosten van dit bureau?

U kunt denken aan lopende en toekomstige 
projecten als de Open Club Klimmen, 
fietsverbindingen, klimaatadaptatie-
projecten, de schoollocatie Ubachsberg, 
etc.. Sinds dit als speerpunt in het 
raadsakkoord is opgenomen, doen wij 
pogingen om middelen van derden te 
werven met als doel om meer voor minder 
te kunnen realiseren. Daarbij wordt ook 
gekeken naar aansluiting bij lopende 
programma's/subsidies. Een indicatie van 
de gemoeide bedragen is niet te geven. 

VA 123 Financiële begroting Ontwikkeling school van Ransdaal Bepaling hoogte investeringskrediet. Welke begrotingsposten zijn gebruikt 
voor het inschatten en wat zijn de bedragen per begrotingspost? Is er in deze 
begroting, naast dit investeringskrediet van €500.000,- nog meer geld als 
krediet voor de ontwikkeling van de school in Ransdaal opgenomen? Zo ja, 
waar kunnen we dit terugvinden en wat is het bedrag?

Aan de initiatiefgroep zijn de financiële 
randvoorwaarden meegegeven. Zij gaan 
aan de slag en in een 2-wekelijkse 
stuurgroep houden wij intensief contact 
opdat wij de raad een plan kunnen 
presenteren binnen de gestelde kaders. 
Naast het investeringskrediet zijn er, indien 
Ransdalerstraat 64 bij de planvorming wordt 
betrokken, vanuit het MOP nog middelen 
beschikbaar. (ca. 250.000 euro). Zie 
Raadsbesluit 1 oktober 2020.

VA 123 Financiële begroting Herontwikkeling locatie gymzaal/school 
Ubachsberg

Op de vraag inzake bepaling van de hoogte van het investeringskrediet ad. € 
1.700.000,-- is geen antwoord gegeven. De vraag staat los van het feit of dit 
effect heeft op de huidige begroting. Het wordt opgevoerd als 
investeringskrediet voor 2022. Concreet; van welke onderdelen (posten) bent 
u uitgegaan en welke bedragen denkt u grofweg nodig te hebben per post. 
Kunt u aangeven welk bedrag bedoeld is voor (her)ontwikkeling van de school 
en welk bedrag is bedoeld voor (her)ontwikkeling van de locatie van de 
voormalige gymzaal? Kunt u de beoogde (her)ontwikkeling van de locatie van 
de voormalige gymzaal nader toelichten?

Bij dit investeringskrediet is uitgegaan van 
een gebiedsontwikkeling van de totale 
schoollocatie en voormalige gymzaal. 
Daarbij is uitgegaan van kengetallen. 
Kosten en opbrengsten zijn globaal 
berekend aan de hand van deze 
kengetallen. Een splitsing zoals nu 
gevraagd is nog niet te geven. Dat moet de 
planuitwerking nader uitwijzen.

VA 123 Algemeen Investering t.b.v. verkeerstromenonderzoek. A. Betreft het hier 3 onderzoeken 
omdat er sprake is van 3 x € 100.000,00? B. Ligt er een uitgebrachte offerte 
als onderbouwing voor de hoogte? Zo niet, waarop is dit bedrag gebaseerd?

A:  bedragen betreffen de investeringen 
voor aanpassingen in de openbare ruimte 
die volgen uit het 
verkeersstromenonderzoek

B: Nee; de maatregelen moeten nog 
worden bepaald. De opgenomen bedragen 
zijn globale inschattingen van de benodigde 
investeringen, waarbij er rekening mee 
wordt gehouden dat de maatregelen zoveel 
mogelijk worden gecombineerd met andere 
ingrepen in de openbare ruimte.



VA 102 Paragraaf Open Club Klimmen Eis voor provinciale subsidie bij het project OCK was het toevoegen van 
woningbouw. Hoe staat het hiermee? Kunt u ons meer informatie geven over 
de geplande woningbouw in het project OCK?

Op dit moment is nog geen informatie 
hierover. In de Europese aanbesteding van 
het integrale ontwerpteam hebben wij de 
inschrijvers gevraagd een ontwerpvisie te 
geven voor het gehele programma in het 
plangebied OCK (multifunctioneel gebouw, 
buitenruimte, woningen). Medio november 
zal de definitieve gunning plaatsvinden. 
Daarna zullen we, op basis van de 
stedenbouwkundige en landschappelijke 
inpassing en de overige randvoorwaarden 
(woonbehoefte, beleidskaders) komen tot 
een voorstel voor een 
woningbouwprogramma dat ook met uw 
raad gedeeld zal worden.

VA 120 Financiële begroting Voorzieningen: Vervanging 
sporttoestellen gymzalen

Deze voorziening kent een negatief saldo van €17.000,-. Kunt u dit nader 
toelichten? Kan een voorziening negatief zijn?

De voorziening is gevormd voor 
verplichtingen waarvan de omvang nog 
onzeker is, maar wel redelijkerwijs 
ingeschat kan worden. Alsook voor het 
afdekken middels kostenegalisatie van 
uitgaven. Een tijdelijke negatieve stand van 
een voorziening is alleen toegestaan, indien 
er een duidelijke meerjarige planning van 
de voeding en besteding aan ten grondslag 
ligt. Op pagina 139 kunt u zien dat deze 
voorziening vanaf 2023 weer positief is. 

VA 21 Programma Economie De bloemen "hanging baskets " aan de 
lantaarnpalen in het centrum is door de 
gemeente t/m 2022 een contract 
afgesloten.

Door wie worden deze onderhouden en wat zijn de kosten? Voor de hanging baskets is een all-in 
contract voor 3 jaar afgesloten met Oase 
Lease. Dit bedrijf zorgt voor ophangen, 
verwijderen en onderhoud/bewatering van 
de bloembakken die aan de lantaarnpalen 
in het centrum hangen.
De kosten hiervoor bedragen jaarlijks 
3.124,55 euro incl. btw.

VA 124 Financiële begroting Volgens raadsbesluiten is €13.676.074,-- 
gevoteerd voor het project OCK. OCK 
bedragen in deze tabel opgeteld 
€11.337.577. Een verschil van 
€2.338.497.

Kunt u ons aangeven hoe het kan dat hier een verschil in zit en waaruit dit 
verschil is opgebouwd?

In de tabel is de realisatie van de 
voetbalvelden (afgerond € 1.640.000) niet 
meer opgenomen (deze zijn inmiddels 
gerealiseerd). Daarnaast is het afboeken 
van bestaande boekwaarden (afgerond 
€ 540.000) en sloopkosten bestaande 
bebouwing (€ 160.000) eveneens niet 
opgenomen in de tabel. De hiervoor 
genoemde bedragen (in totaal afgerond 
€ 2.340.000) zijn wel onderdeel van de 
totale kredietraming.



VA 111 Financiële begroting Voetbalvelden, vraag 1ste termijn: Wat 
voor gevolgen heeft dit voor de 
verenigingen? Antwoord 1ste termijn: 
Door een wijziging in het btw-systematiek 
zijn de overeenkomsten met de 
voetbalclubs in onderling overleg 
aangepast.

Wat voor gevolgen heeft deze wijziging in de btw-systematiek voor de 
betreffende voetbalclubs? Aub nader toelichten. Tot en met 2018 was het ter 

beschikkingstelling stellen van 
voetbalvelden een btw belaste prestatie met 
als voordeel dat wij de investeringsbtw 
konden terugvragen. Wel moesten de 
voetbalclubs een (met 6% btw belaste) huur 
betalen. Deze extra kostenpost voor de 
clubs werd gecompenseerd door de 
contractuele afspraak dat zij voor een 
nagenoeg gelijk bedrag klein onderhoud 
aan de gemeente in rekening brachten. 
Vanaf 2019 was de btw belaste verhuur niet 
meer mogelijk omdat het sportbesluit niet 
meer van toepassing was. 

VA 25 Programma Onderwijs Brede school Cortemich Kunnen we een overzicht krijgen van de verschillende gebruikers over de 
jaren heen? Dus welke gebruikers hebben vanaf de opening van deze locatie 
tot nu gebruik gemaakt van dit gebouw? Hoe was de verdeling qua gebruikers 
in m2/m3? (mag ongeveer of procentueel)

Sinds de opening is INNOVO 
verantwoordelijk voor het beheer en 
onderhoud van dit pand. De exacte 
gegevens van tussentijdse wijzigingen in 
het gebruik van aantal m2 per huurders is 
bij hen bekend. Momenteel is de verdeling 
als volgt: INNOVO 2777 m2, Meander 292 
m2, Peuteropvang 236 m2, Humankind 
1008 m2, Ritmo 524 m2, Kompas 171 m2. 
JENS maakt gebruik van kleine ruimte 
school.


